



NOTICE

Dear Valued Customers,

IMPOSITION OF GOODS AND SERVICES TAX (GST) AT ZERO RATED EFFECTIVE FROM 1 JUNE 2018

Please be informed that the imposition of Goods and Services Tax (GST) at zero rated (0%) to all Touch 'n Go product and services will take effect from 1 June 2018. In some isolated instances during the system transition period, should the GST rate remains unchanged, please contact Touch 'n Go Careline via the channels below for inquiries and refund.


 +603-2714 8888

 @MyTouchnGo

 @MyTouchnGo

 e-Customer Service at www.touchngo.com.my

 careline@touchngo.com.my

 SMS TNG <your inquiry> SEND to **36266**

Please refer to the attached official notification from Ministry of Finance for your reference.

We apologise for any inconvenience caused. Thank you.


NOTIS

Pelanggan Yang Dihargai,

PENGENAAN CUKAI BARANGAN DAN PERKHIDMATAN (CBP) BERKADAR SIFAR MULAI 1 JUN 2018

Adalah dimaklumkan bahawa pengenaan Cukai Barangan dan Perkhidmatan (CBP) pada kadar sifar (0%) kepada semua produk dan perkhidmatan TNG akan berkuat kuasa pada 1 Jun 2018.

Sekiranya kadar CBP di dalam urus niaga anda masih tidak berubah semasa tempoh peralihan sistem ini, sila hubungi Touch 'n Go Careline melalui saluran di bawah untuk sebarang pertanyaan atau pemulangan baki.

 +603-2714 8888

 @MyTouchnGo

 @MyTouchnGo

 e-Customer Service di www.touchngo.com.my

 careline@touchngo.com.my

 SMS TNG <your inquiry> SEND to **36266**

Sila rujuk kenyataan rasmi dari Kementerian Kewangan seperti dilampirkan.

Kami memohon maaf di atas segala kesulitan yang berlaku. Terima kasih.

Touch 'n Go Sdn. Bhd. (406400-X)
Careline : +603-2714 8888

    @MyTouchnGo
www.touchngo.com.my



SIARAN MEDIA / MEDIA RELEASE

KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA
MINISTRY OF FINANCE MALAYSIA

PENGENAAN CUKAI BARANG DAN PERKHIDMATAN PADA KADAR SIFAR

Kementerian Kewangan telah menetapkan bahawa bekalan barang dan perkhidmatan yang dibuat di dalam Malaysia serta barang dan perkhidmatan yang diimport yang dikenakan Cukai Barang dan Perkhidmatan (*Goods and Services Tax – GST*) pada kadar standard 6% akan dikenakan GST pada kadar sifar (0%). Langkah pengenaan GST pada kadar sifar ini berkuatkuasa mulai 1 Jun 2018 dan terpakai di seluruh negara sehingga dimaklumkan kelak. Penetapan tersebut tidak meliputi barang dan perkhidmatan yang disenaraikan di Perintah Cukai Barang dan Perkhidmatan (Pembekalan Dikecualikan) 2014 yang kekal dikecualikan dari GST.

Sehubungan itu, semua peniaga yang berdaftar perlu mematuhi penetapan pengenaan kadar sifar ini. Pada masa yang sama, peniaga yang berdaftar juga masih tertakluk kepada semua peraturan semasa yang ditetapkan antaranya berkenaan pengeluaran inbois cukai, penghantaran penyata cukai di dalam tempoh bercukai yang ditetapkan dan tuntutan kredit cukai input. Peniaga juga perlu memastikan harga barang dan perkhidmatan yang ditetapkan adalah mematuhi Akta Kawalan Harga dan Anti Pencatutan 2011 setiap masa.

Untuk penjelasan lanjut, sila hubungi Jabatan Kastam Diraja Malaysia di talian 1 300 88 8500 atau 03-7806 7200 (Pusat Panggilan Kastam).

Kementerian Kewangan Malaysia
Putrajaya
16 Mei 2018

